
tenim dar que l'hem d'acarar des d'ara mateix. 
Altres punts que es varen tractar foren la promoció de l'entitat i de les seves acti-

vitats, promoció tant interna com externa. En aquest sentit es va considerar necessa-
ri continuar endavant amb les projeccions de diapositives de les diferents activitats 
que els socis van duent a terme, de fer que aqüestes fossin mes obertes per a tot-
hom, de promocionar l'ús de la biblioteca entre els infants de l'agrupació, de promou-
re noves activitats (BTT, per exemple), d'iniciar cursos per captar nous socis, etc. Un 
deis temes més importants va ser el fet que entre tots hi havia un cert sentiment que 
les seccions es tancaven en elles mateixes, que no hi havia sinapsi entre les unes i 
les altres i que això era dolent per a totes. Aquesta situació donava Hoc a un clima de 
divisió interna de l'entitat que no permetia, entre altres aspectos, la integrado de les 
seccions Infantil i Juvenil en la resta de seccions. 

El tema de les seccions Infantil i Juvenil va ser àmpliament debatut perqué repre-
sentats d'aquestes es varen queixar del tracte que rebien per part de les altres. 
Segons ells, aqüestes seccions estan apartades, com marginades de les altres i no 
es compta amb elles, llevat que sigui per dur a terme tasques sense responsabilitat. 
El sentiment general va ser que aquesta situació s'havia d'acabar immediatament i 
arbitrar-hi les solucions escaients. 

Cal esmentar que també es va tractar el tema que, algun dia no massa Ilunyà, 
l'AEG haurà de plantejar-se: la professionalització d'algunes tasques que es van 
duent a terme. D'altra banda, es trobava a faltar una persona que fes el manteniment 
de la casa. 

Préparant Tarros per dinar 
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